
Referat fra bestyrelsesmødet 24. februar 2019                                
 
Til stede: Jens, Peter, Margrethe, Inge og Lillian. Afbud fra Annelie. 

 

1. Godkendelse af referat. 

               Referat godkendt. 

 

2. Opfølgning mm. på diverse opgaver,bl.a. orientering vedr.dræn, Vejprofil/beskæringsvejledning 

Jens har kontaktet Kalundborg kommune et par gange vedr. udløbet ved flasken/Halleby å og 

Sukkerkanalen. Det er blevet oplyst, at der vil blive renset op hver 14 dag.  Jens følger op på det. 

 

3. Økonomi – gennemgang ved Peter. 

Der er i 2018 solgt 15 sommerhuse og 2 er solgt indtil nu i 2019. Regnskabet ser fornuftigt ud, der 

er brugt en del penge på veje , dræn og en ny pumpe. For i år skal der afsættes et beløb til spuling 

af dræn. Vedligeholdelse af engen ca. 5.000 kr. For bestyrelsesmedlemmerne er der tegnet en 

forsikring for ca. 3.000 kr.  Regnskabet kommer på til næste bestyrelsesmøde. 

 

4. Kommende møder – samt dato for generalforsamling. 

Næste møde afholdes søndag den 7. april 2019 kl.10.00 hos Peter. Generalforsamling afholdes 

søndag den19. maj 2019 kl. 10.00 i Gørlevhallen. 

 

5. Eventuelt. 

Intet. 

 

        

 


